

Notice of upcoming changes to your Aventura® Program Terms and Conditions, CIBC Gold Visa® Terms and Conditions and Vacationgold® Rewards Program Terms and Conditions

We are making changes to your CIBC Aventura® Terms & Conditions, CIBC Gold Visa® Terms and Conditions and Vacationgold® Rewards Program Terms and Conditions (collectively, your “Terms & Conditions”). [Une version française de cet avis est présentée ci-dessous.](#)

The changes are an amendment to your Terms and Conditions and will take effect December 13, 2023. You can continue using your card just as you do today.

For CIBC Aventura® Terms & Conditions, the following changes will occur:

Term	Current	Effective December 13, 2023
#1 - the last sentence will be amended.	These Aventura Program Terms apply to the Program and replace all prior terms. These Aventura Program Terms govern your Aventura Account and the collection and redemption of Aventura Points. The Aventura Program Terms apply to the Primary Cardholder, the Rewards Officer, any Authorized User, and any Cardholder.	These Aventura Program Terms apply to the Program and replace all prior terms. These Aventura Program Terms govern your Aventura Account and the collection and redemption of Aventura Points. The Aventura Program Terms apply to the Primary Cardholder, the Rewards Officer, any Authorized User, and any Cardholder.
#50 - the first sentence will be amended.	We may disclose information about an Aventura Account to the Primary Cardholder, the Rewards Officer, or an Authorized User.	We may disclose information about an Aventura Account to the Primary Cardholder, or the Rewards Officer, or an Authorized User.
#63 - the first sentence will be amended.	Primary cardholders of the Eligible Aventura Card Products as well as authorized users of Eligible Aventura Card Products who have been given permission by the primary cardholders to redeem Aventura points are eligible to claim Aventura Certificates.	Primary cardholders of the Eligible Aventura Card Products as well as authorized users of Eligible Aventura Card Products who have been given permission by the primary cardholders to redeem Aventura points are eligible to claim Aventura Certificates.

For CIBC Gold Visa* Terms and Conditions, the following changes will occur:

Term	Current	Effective December 13, 2023
#2 - the last sentence will be amended.	These Terms and Conditions apply to the Program and replace all prior terms. These terms govern your Gold Account and the collection and redemption of Points. The Program terms apply to the Primary Cardholder and any Authorized User.	These Terms and Conditions apply to the Program and replace all prior terms. These terms govern your Gold Account and the collection and redemption of Points. The Program terms apply to the Primary Cardholder and any Authorized User.

For Vacationgold® Visa* Card Vacationgold Rewards Program Terms and Conditions, the following changes will occur:

Term	Current	Effective December 13, 2023
#1 - the last sentence will be amended.	These Terms and Conditions apply to the Program and replace all prior terms. These Terms and Conditions govern your Vacationgold Account and the collection and redemption of Vacation Dollars®. The Terms and Conditions apply to the Primary Cardholder and any Authorized User.	These Terms and Conditions apply to the Program and replace all prior terms. These Terms and Conditions govern your Vacationgold Account and the collection and redemption of Vacation Dollars®. The Terms and Conditions apply to the Primary Cardholder and any Authorized User.
#23 - the first sentence will be amended.	We may disclose information about a Vacationgold Rebate Account to the Primary Cardholder or an Authorized User.	We may disclose information about a Vacationgold Rebate Account to the Primary Cardholder or an Authorized User.

All other terms and conditions remain unchanged. By continuing to use your credit card account after the changes take effect, you are accepting these changes. Of course, you have the option to cancel your credit card account without cost within 30 days of the changes taking effect by contacting us at 1 800 465-4653 in Canada & the U.S., or from elsewhere collect 514 861-4653. You remain responsible for repaying all amounts outstanding on your credit card account on the date of cancellation. Capitalized terms used in this message have the meanings set out in your Terms & Conditions unless otherwise defined.

We appreciate your business and look forward to continuing to meet your financial needs.

Avis de changement à venir aux Modalités du programme Aventura^{MD}, aux Modalités de la carte Or CIBC Visa^{MD} et aux Modalités du Programme de primes VacancesOr applicables à la carte VacancesOr^{MD} Visa*

Nous apportons des changements aux Modalités du programme de la carte Aventura^{MD} CIBC, aux Modalités de la carte Or CIBC Visa^{MD} ainsi qu'aux Modalités du Programme de primes VacancesOr applicables à la carte VacancesOr^{MD} Visa* (collectivement, les « **Modalités** »).

Ces changements modifient vos Modalités et entreront en vigueur le 13 décembre 2023. Vous pouvez continuer d'utiliser votre carte comme vous le faites aujourd'hui.

Les modifications suivantes seront apportées aux Modalités du Programme Aventura^{MD} CIBC :

Disposition	Actuellement	À compter du 13 décembre 2023
N° 1 - La dernière phrase sera modifiée.	Les présentes Modalités du programme de primes Aventura s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte Aventura ainsi que l'accumulation et l'échange de Points Aventura. Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal, au Responsable des primes, à tout Usager autorisé ainsi qu'à tout Titulaire de carte.	Les présentes Modalités du programme de primes Aventura s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte Aventura ainsi que l'accumulation et l'échange de Points Aventura. Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal, au Responsable des primes, à tout Usager autorisé ainsi qu'à tout Titulaire de carte.

N° 50 - La première phrase sera modifiée.	Nous pouvons communiquer des renseignements à l'égard d'un Compte Aventura au Titulaire de carte principal, au Responsable des primes ou à un Usager autorisé.	Nous pouvons communiquer des renseignements à l'égard d'un Compte Aventura au Titulaire de carte principal ou au Responsable des primes ou à un Usager autorisé.
N° 63 - La première phrase sera modifiée.	Les titulaires de carte principaux des Produits de carte Aventura admissibles ainsi que les usagers autorisés des Produits de carte Aventura admissibles que les titulaires de carte principaux ont autorisés à échanger des points Aventura ont le droit de demander l'échange de coupons Aventura.	Les Titulaires de carte principaux des Produits de carte Aventura admissibles ainsi que les usagers autorisés des Produits de carte Aventura admissibles que les titulaires de carte principaux ont autorisés à échanger des points Aventura ont le droit de demander l'échange de coupons Aventura.

Les modifications suivantes seront apportées aux Modalités de la carte Or CIBC Visa* :

Disposition	Actuellement	À compter du 13 décembre 2023
N° 2 - La dernière phrase sera modifiée.	Les présentes Modalités s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte Or ainsi que l'accumulation et l'échange de Points. Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal ainsi qu'à tout Usager autorisé.	Les présentes Modalités s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte Or ainsi que l'accumulation et l'échange de Points. Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal ainsi qu'à tout Usager autorisé.

Les modifications suivantes seront apportées aux Modalités du Programme de primes applicables à la carte VacancesOr^{MD} Visa* :

Disposition	Actuellement	À compter du 13 décembre 2023
N° 1 - La dernière phrase sera modifiée.	Les présentes Modalités s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte VacancesOr ainsi que l'accumulation et l'échange des Dollars Vacances ^{MD} . Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal ainsi qu'à tout Usager autorisé.	Les présentes Modalités s'appliquent au Programme et remplacent toutes les modalités antérieures. Elles régissent votre Compte VacancesOr ainsi que l'accumulation et l'échange des Dollars Vacances ^{MD} . Elles s'appliquent au Titulaire de carte principal ainsi qu'à tout Usager autorisé.
N° 23 - La première phrase sera modifiée.	Nous pouvons communiquer des renseignements à l'égard d'un Compte de rabais VacancesOr au Titulaire de carte principal ou à un Usager autorisé.	Nous pouvons communiquer des renseignements à l'égard d'un Compte de rabais VacancesOr au Titulaire de carte principal ou à un Usager autorisé.

Toutes les autres modalités demeurent inchangées. Si vous continuez à utiliser votre compte de carte de crédit après l'entrée en vigueur de ces modifications, cela signifie que vous les acceptez. Bien entendu, vous pouvez annuler votre compte de carte de crédit sans frais dans les 30 jours suivant l'entrée en vigueur des modifications en

communiquant avec nous au 1 800 465-4653 au Canada et aux États-Unis, ou à frais virés au 514 861-4653 ailleurs dans le monde. Vous demeurez responsable de tout solde impayé inscrit à votre compte de carte de crédit à la date de l'annulation et êtes tenu de le rembourser, le cas échéant. Les termes qui commencent par une majuscule dans la présente ont le sens défini dans vos Modalités, sauf si une autre définition en est donnée.

Votre clientèle nous tient à cœur, et nous restons à votre entière disposition pour répondre à vos besoins financiers.